
 

 

OBČINA ŠENČUR 
Kranjska 11 
4208 Šenčur 
tel. 04 – 2519-100  fax. 2519-111 
e-mail:obcina@sencur.si 
url:www.sencur.si 

 
Številka: 032-0006-2022-002 
Datum: 1.2.2023 

 
 

Z A P I S N I K 
 
 
2. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, dne 25.1.2023, v sejni sobi 
Medgeneracijskega društva Šenčur, Pipanova cesta 2, Šenčur, s pričetkom ob 16.00 uri. 
 
 
PRISOTNI SVETNIKI: Vanja Umnik, Sebastian Mohar, dr. Valerij Grašič, Renato Gorenc, Simon Kuhar, 
Slavka Weisseisen, David Štrajhar, Andreja Pintar, Aleš Perič Močnik, Sonja Šrol Benedičič, Jože Regina, 
Urška Ropret, Živa Mali, dr. Urška Blumauer, Domen Kern in Gorazd Ropret  
 
 
OPRAVIČENO ODSOTEN SVETNIK: Matej Knific  
 
 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: župan Ciril Kozjek, poslovna sekretarka Damjana Kastelic, 
direktorica občinske uprave Vesna Bolka in strokovni sodelavci Aleš Puhar, Anže Kavčič in 
Saša Vojvoda 
 
OSTALI PRISOTNI: Maša Likosar – Gorenjski glas, Slavi Bučan – Radio Kranj, Tomo Globočnik – 
Mega team d.o.o., Stanka Naglič – ravnateljica OŠ Šenčur in Darja Marinšek – pomočnica 
ravnateljice OŠ Šenčur  
 

                                
DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev predloga zapisnika 1. redne konstitutivne seje občinskega sveta 
3. Potrditev mandata članici Občinskega sveta Občine Šenčur 
4. Predlog imenovanja odborov in komisij ter imenovanje Nadzornega odbora Občine 

Šenčur 
5. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetije Rozman v 

Trbojah – prva obravnava 
6. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za legalizacijo in prizidavo 

Gasilskega doma v Srednji vasi – prva obravnava 
7. Odlok o gospodarskih javnih službah v Občini Šenčur – prva obravnava  



8. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec – skrajšani        
postopek  

9. Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Šenčur za leto 2023 
10. Sklep o izvzemu iz javnega dobra – predlog  
11. Poročilo župana 
12. Pobude in vprašanja  
13. Razno 
 

 

Ad.1 
 

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 
ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 14 svetnikov) pričel z delom.  Povedal je, da se seja zaradi 
potrebe pisanja zapisnika snema.  
 
Na posredovani dnevni red ni bilo pripomb, zato je župan predlagal, da svetniki potrdijo 
naslednji  
 
SKLEP: 
 
Potrdi se dnevni red 2. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur.  
 
Prisotnih 14 svetnikov. ZA 14 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
 

Ad.2 
 

Na priloženi zapisnik 1. redne konstitutivne seje ni bilo pripomb, zato je župan v potrditev 
predlagal naslednji  
 

SKLEP: 
 
Potrdi se zapisnik 1. redne konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Šenčur. 
 
Prisotnih 14 SVETNIKOV. ZA 14 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

Ad.3 
 

Direktorica občinske uprave ga. Bolka je obrazložila, da je Občinski svet Občine Šenčur na 1. 
redni - konstitutivni seji dne 7. 12. 2022 na podlagi ugotovitve, da je bil Ciril Kozjek izvoljen za 
župana Občine Šenčur, sprejel sklep o prenehanju mandata člana Občinskega sveta Občine 
Šenčur zaradi nezdružljivosti funkcije.  
Občinska volilna komisija je zaradi prenehanja mandata članu Občinskega sveta Občine Šenčur 
Cirilu Kozjeku skladno s 30. členom Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS št. 94/07 – 
uradno prečiščeno besedilo, 45/08, 83/12, 48/17 in 93/20 – odl. US) k sprejemu mandata 
člana Občinskega sveta Občine Šenčur pozvala naslednjo kandidatko na listi Slovenske ljudske 



stranke, dr. Urško Blumauer, ki je pisno izjavo o sprejemu mandata članice Občinskega sveta 
Občine Šenčur podala 13. 12. 2022. 
Dne 22. 12. 2022 je Občinska volilna komisija Občine Šenčur sprejela ugotovitveni sklep 
(Uradno glasilo slovenskih občin št. 57/22), v katerem ugotavlja, da je zaradi predčasnega 
prenehanja mandata člana sveta Cirila Kozjeka, mandat člana Občinskega sveta Občine Šenčur 
prešel na naslednjo kandidatko z liste Slovenske ljudske stranke, to je dr. Urško Blumauer.  
 
Svetniki o povedanem niso razpravljali, zato je župan predlagal, da potrdijo naslednji   
 
SKLEP:  
 
Dr. Urški Blumauer se potrdi mandat za članico Občinskega sveta Občine Šenčur. 
 
Prisotnih 14 svetnikov. ZA 14 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

 
Ad.4 

 
Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju: KMVI) g. 
Kuhar je svetnike seznanil, da je KMVI dne 23. 12. 2022 vsem članom občinskega sveta 
posredovala poziv za posredovanje predlogov za predsednike in člane delovnih teles 
Občinskega sveta Občine Šenčur, člane nadzornega odbora, sveta uporabnikov javnih dobrin 
ter člana sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. V predpisanem roku je prispelo 74 
predlogov.  
KMVI je na svoji 1. redni seji, dne 9. 1. 2023 prejete predloge obravnavala in soglasno sprejela 
predloge sestave delovnih teles občinskega sveta, nadzornega odbora, sveta uporabnikov 
javnih dobrin in člana sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu (razvidno iz priloge – 
Delovna telesa občinskega sveta 2022 - 2026- usklajen predlog KMVI).  
 
O sestavi delovnih teles Občinskega sveta Občine Šenčur, člane nadzornega odbora, sveta 
uporabnikov javnih dobrin ter člana sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu so 
razpravljali svetniki g. Gorenc, g. Štrajhar, g. Kuhar in g. Grašič.  
G. Grašič je podal pripombe na sestavo delovnih teles in sicer:  
»Menim, da podani predlog komisije, kar se tiče NSi, ne sledi transparentnosti, demokratičnim 
načelom in enakomerni zastopanosti. Predlog ni takšen, kot ga je podala NSi in tudi ni usklajen 
z NSi. NSi je tu prikrajšana. Obžalujem, da na 1. seji ni bil sprejet sklep, da bi bila komisija širše 
zastavljena, in nebi prišlo do takšnih anomalij, kot smo jim sedaj prida. 
Menim, da predlog kot je podan, v določenih primerih, ne bi smel biti potrjen. Prav člani 
komisije in občinski svetniki bi morali biti tu zgled in zasledovati pravično rešitev. 
Glede na mandate v občinskem svetu menim: 

1. Da je prav, da ima NSi v NO enega člana – to je v redu 
2. Da bi morala dobiti NSi v občinskem svetu 5 mest, 

o od tega eno vodenje komisije oziroma odbora 
o NSI ima samo 4 mandate od predvidenih 5 
o Namesto dveh zunanjih članov nima nobenega zunanjega člana 

Predlagam, da se predlog komisije dopolni v tej smeri. Zato predlagam, da se tudi NSi 

omogoči sodelovanje dveh zunanjih strokovnjakov, kot smo jih tudi predlagali, in naj se to 



uredi na sami seji. 

Ker je vloga NO specifična, saj je to samostojno telo, bi morala vsaka skupina v občinskem 
svetu imeti možnost sodelovanja. In to ne vpliva na kvoto pri razdelitvah komisij in odborov. 
Kar se tiče sodelovanja v občinskem svetu pa bi morala vsaka skupina imeti možnost, da 
popolni odbore iz članov občinskega sveta in tudi z zunanjimi predstavniki, in to glede na 
število mandatov. Odstopam od predloga za članstvo v Odboru za kmetijstvo in predloga za 
predsednika Odbora za podeljevanje občinskih priznanj, ostajam pa član tega odbora.« 
 
Župan je nato odredil 10 minutni odmor, v katerem je KMVI oblikovala nov predlog. Po 
končanem odmoru je predsednik KMVI g. Kuhar najprej predlagal občinskemu svetu, da za 
delovanje delovnih teles občinskega sveta Občine Šenčur sprejme naslednja  
 
Pravila za imenovanje predsednikov in članov delovnih teles Občinskega sveta Občine 
Šenčur:   
 
1. Člane nadzornega odbora, predsednike in člane komisij, svetov in odborov se imenuje z 

javnim glasovanjem. 
2. Glasuje se o skupni kandidatni listi za nadzorni odbor, posamezno komisijo ali svet ter 

preostale odbore.  
3. Če kandidatna lista ni dobila večino oddanih glasov navzočih svetnikov, se opravi 

posamično glasovanje o vseh predlaganih kandidatih. 
4. Če s posamičnim glasovanjem predsednik ali posamezni član ni imenovan, se določi 

odmor. V odmoru komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja zbere nove 
predloge od članov sveta ali predlaga preložitev imenovanja na naslednjo sejo. 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Pravila so bila soglasno sprejeta. 
 
V nadaljevanju KMVI predlaga Občinskemu svetu Občine Šenčur, da sprejeme naslednje  
 
SKLEPE:  
 
V Odbor za šport se imenujejo:  

1. Jože Regina, predsednik 
2. Simon Kuhar, član 
3. Iztok Pelko, član 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 13 svetnikov, PROTI 3 svetniki. Sklep je bil sprejet.  
 
V Statutarno pravno komisijo se imenujejo:  

1. Simon Kuhar, predsednik 
2. Urška Blumauer, članica 
3. Aleš Urbanček, član 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 15 svetnikov, PROTI 1 svetnik. Sklep je bil sprejet.  
 
 
V Odbor za družbene dejavnosti se imenujejo:  

1. Aleš Perič Močnik, (predsednik) 



2. Vanja Umnik, članica 
3. Urška Ropret, članica 
4. Mateja Jeraj, članica 
5. Mateja Šter, članica 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
V Odbor za gospodarstvo se imenujejo:  

1. Valerij Grašič, predsednik 
2. Gorazd Ropret,  član 
3. Sonja Šrol Benedičič, članica  
4. Sebastjan Guček, član 
5. Gregor Kopač, član 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 14 svetnikov, PROTI 2 svetnika. Sklep je bil sprejet.  
 
V Odbor za javno infrastrukturo in prostorski razvoj se imenujejo:  

1. David Štrajhar, predsednik 
2. Sebastian Mohar, član 
3. Matej Knific, član 
4. Uroš Rode, član 
5. Vilko Štefe, član 
 

Prisotnih 16 svetnikov. ZA 14 svetnikov, PROTI 2 svetnika. Sklep je bil sprejet.  
 
V Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo se imenujejo:  

1. Domen Kern, predsednik 
2. Sebastian Mohar, član 
3. Matej Knific, član 
4. Jože Pikš, član 
5. Franci Podjed, član 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 14 svetnikov, PROTI 2 svetnika. Sklep je bil sprejet.  
 
V Odbor za kulturo se imenujejo:  

1. Slavka Weisseisen, predsednica 
2. Živa Mali, članica 
3. Marjan Kristanc, član 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 15 svetnikov, PROTI 1 svetnik. Sklep je bil sprejet.  
 
V Odbor za mladino se imenujejo: 

1. Živa Mali, predsednica 
2. Renato Gorenc, član 
3. Urška Ropret, članica 
4. Nika Ajdovec, članica 
5. Tilen Kristanc, član 



 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
V Komisijo za podeljevanje občinskih priznanj se  imenujejo:  

1. Matej Knific, predsednik 
2. Valerij Grašič, član 
3. Vanja Umnik,  članica 
4. Klemen Golob, član 
5. Andrej Jurančič, član 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
V Svet uporabnikov javnih dobrin se imenujejo:  

1. Sonja Šrol Benedičič, predsednica 
2. Andreja Pintar, članica 
3. Urška Ropret, članica 
4. Anja Osterman, članica 
5. Mojca Megušar, članica 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
V Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se  imenuje:  

1. Andreja Pintar, članica 
 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 12 svetnikov, PROTI 4 svetniki. Sklep je bil sprejet.  
 
V Nadzorni Odbor Občine Šenčur se imenujejo:   

1. Nina Gorenec Rebernik 
2. Barbara Galičič Drakslar 
3. Jože Gašperlin 
4. Aleš Lebar 
5. Dr. Betka Logar 

 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 13 svetnikov, PROTI 3 svetniki. Sklep je bil sprejet.  
 

 
Ad.5 

 
Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetije Rozman v Trbojah – prva 
obravnava je obrazložil predstavnik podjetja Mega team d.o.o. g. Tomo Globočnik.  
Območje predvidenega občinskega podrobnega prostorskega načrta (v nadaljevanju »OPPN«) 
za širitev kmetije Rozman v Trbojah predvideva gradnjo hleva s pripadajočimi ureditvam in se 
nahaja med severovzhodnim robom naselja Trboje in gozdnim robom. Območje obsega del 
zemljišč s parc. št. 823 in 822 k.o. 2126 Trboje. Velikost območja je cca. 0,37 ha. Predmetni 
zemljišči sta po namenski rabi najboljši kmetijski zemljišči – K1, po dejanski rabi pa njivi 
(kmetijska zemljišča brez trajnih nasadov). Ker zemljišči ležita neposredno ob obstoječi kmetiji, 



ki ne razpolaga z zemljišči slabše kategorije, sta bili ocenjeni/izbrani kot najprimernejši za 
gradnjo novega hleva s pripadajočimi ureditvami.  
Na območju OPPN so dopustni naslednji posegi-novogradnje. Primarno se na območje OPPN 

umešča naslednje objekte in dejavnosti: 

- hlev, 

- dve laguni za gnojevko, 

- gnojišče, 

- gradnja in ureditev GJI, 

- zunanja ureditev. 

Postavitev enostavnih in nezahtevnih objektov je dopustna skladno s Prilogo 1 OPN Šenčur. 

S sprejetjem predmetnega OPPN se bodo določili pogoji za gradnjo novih objektov, ureditev 

utrjenih in zelenih površin ter pogojev za gradnjo pripadajoče infrastrukture. Namenska raba 

se ne spreminja.   

 

Besedilo predlaganega odloka je dal župan v razpravo, v kateri so sodelovali svetniki ga. 

Blumauer, g. Grašič in g. Štrajhar.  

Ga. Blumauer je predlagala tudi, da se v 30 čl. odloka, v prvem stavku pravilen zapis glasi 

»Območje predvidene gradnje se nahaja v vplivnem območju letališča Jožeta Pučnika 

Ljubljana.« 

 

Po končani razpravi je župan predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetije 

Rozman v Trbojah – prva obravnava. 

Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

Ad.6 
 

Tudi predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za legalizacijo in prizidavo 
Gasilskega doma v Srednji vasi – prva obravnava je obrazložil strokovni sodelavec podjetja 
Mega Team d.o.o. g. Tomo Globočnik.  
Pojasnil je, da je pobudo za pripravo OPPN podalo Prostovoljno gasilsko društvo Srednja vas, ki 
želi ustrezno povečati Gasilski dom v Srednji vasi. Na predmetnem zemljišču stoji objekt 
namenjen Gasilskemu domu in trgovini. Objekt ni v celoti zgrajen na podlagi upravnih 
dovoljenj. Ker že obstoječi objekt presega podrobne prostorske izvedbene pogoje objekta ni 
mogoče legalizirati na običajen način tj. v skladu z določbami OPN Občine Šenčur. Iz istega 
razloga tj. preseganja meril določenih v OPN Občine Šenčur, tudi ni možno pridobiti 
gradbenega dovoljenja za gradnjo načrtovanega prizidka. 
 
Po določilih občinskega prostorskega načrta Občine Šenčur je za preseganje podrobnih 
prostorsko izvedbenih pogojev potrebno pripraviti OPPN. 



Območje OPPN predstavlja stavbno zemljišče sredi naselja Srednja vas pri Šenčurju. Posega na 
zemljišče s parcelno štev. 868/2 in 868/14 k.o. Luže v skupni površini 0,06 ha. Zemljišče je na 
vzhodu in zahodu omejeno z občinsko cesto. Zemljišče je v lasti pobudnika. 
Izdelovalec OPPN je pod št. projekta 58/21 v septembru 2022 izdelal osnutek OPPN. Nosilci 
urejanja prostora so bili v septembru 2022 zaprošeni za izdajo (prvega) mnenja. Zadnje (prvo) 
mnenje Občine Šenčur smo prejeli 6.12.2022. Dopolnjen osnutek OPPN je bil izdelan v 
decembru 2022. S sprejetjem OPPN za občino ne bo finančnih obveznosti. 
O besedilu predlaganega odloka so razpravljali svetniki ga. Blumauer, g. Gorenc, g. Grašič, g. 
Kuhar, g. Mohar in ga. Weisseisen.  
Ga. Blumauer je dala naslednja predloga:  

- v 9. členu vpisati višino objekta tako kot v 14. členu, 
- v 29. členu na koncu stavka popraviti »na 19. uro«. 

Ga. Weisseisen pa je dala pripombo na karto 7- pravilen zapis je » Olševnica«. 
 
Po zaključeni razpravi je župan v potrditev predlagal naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za legalizacijo in 
prizidavo gasilskega doma v Srednji vasi – prva obravnava.  
 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

Ad.7 
 

Predlog Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Šenčur – prva obravnava je predstavil 
strokovni sodelavec občine g. Kavčič.  
Pojasil je, da Zakon o gospodarskih javnih službah (Uradni list RS, št. 32/93, 30/98 – ZZLPPO, 
127/06 – ZJZP, 38/10 – ZUKN in 57/11 – ORZGJS40) v 3. členu določa, da lokalna skupnost z 
odlokom predpiše način izvajanja lokalnih gospodarskih javnih služb. 
Trenutno veljavni Odlok o gospodarskih javnih službah v Občini Šenčur je bil sprejet leta 2018 
in dopolnjen leta 2021. Za pripravo novega odloka in ne priprave spremembe veljavnega 
odloka se je občinska uprava odločila zaradi vrste sprememb trenutno veljavnega odloka, ki bi 
zaradi tega postal nepregleden. Prav tako so določila v obstoječem odloku na nekaterih mestih 
premalo jedrnata. 
V samem bistvu se obstoječi odlok ne spreminja veliko, brisani so bili nekateri nerelevantni 
členi, tako da je predlog odloka veliko bolj jedrnat. Uskladili smo nekatera poimenovanja 
gospodarskih javnih služb in eno izbrisali, saj je bilo ugotovljeno, da se ne izvaja več. Zaradi 
načela ekonomičnosti v samem odloku sedaj ni več določeno, v kateri izmed oblik 
zagotavljanja javnih služb se opravljajo gospodarske javne službe, saj se to določi s 
posamičnim odlokom. 
Zaradi navedenega in poenostavitve odloka ter zagotovitve preglednosti, jasnosti in 
nedvoumnosti določil predpisa, je bil pripravljen v celoti nov Odlok o gospodarskih javnih 
službah v Občini Šenčur, ki je sistematičen, jedrnat in jasen. 
Sprejem predlaganega odloka nima neposrednih finančnih posledic na proračun. 
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Besedilo odloka je dal župan v razpravo, v kateri so razpravljali svetniki g. Mohar, g. Grašič in g. 
Štrajhar.  G. Mohar je predlagal še, da se v vsakem odloku označi, kaj je bilo spremenjeno.  

Po končani razpravi je župan svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Odlok o gospodarskih javnih službah – prva obravnava. 
 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 
Ad.8 

 
Obrazložitev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec – 
skrajšani postopek sta posredovali pomočnica ravnateljice OŠ Šenčur ga. Marinšek in 
ravnateljica OŠ Šenčur ga. Naglič. 
Povedali sta, da je Občinski svet Občine Šenčur na svoji 22. seji dne 22. 9. 2021 sprejel 
Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 50/21) (v 
nadaljevanju: Pravilnik). 
Glede na povečane potrebe občine Šenčur po zagotovitvi prostih mest v vrtcu za prvo 
starostno obdobje otrok, smo sprejeli odločitev, da v zasebnem vrtcu s koncesijo še naprej 
zagotavljamo sprejem predšolskih otrok, ki sodijo v 1. starostno obdobje (otroci, ki bodo s 1. 
9. tekočega leta dopolnili starostni pogoj 11 mesecev in do konca koledarskega leta ne bodo 
dopolnili starosti 3 let).   Nekateri otroci, ki so že vključeni v zasebni vrtec s koncesijo, bodo z 
novim šolskim letom spadali v drugo starostno obdobje, zato je potrebno trenutno veljavni 
Pravilnik posodobiti in pripraviti tako, da bo ustrezna podlaga za sprejem otrok tako v javni 
vrtec kot v vrtec s koncesijo. 
Posledično je potrebno urediti način in možnosti premestitve že vključenih otrok v vrtce na 
območju občine Šenčur med javnim vrtcem in zasebnim vrtcem s koncesijo oziroma enotami 
znotraj posameznega vrtca na območju občine Šenčur. Na novo je potrebno opredeliti tudi 
pogoje za uvrstitev v centralni čakalni seznam.  
 
Ker želimo javni razpis za vpis otrok v vrtec izpeljati v skladu s predlaganimi spremembami 
Pravilnika, predlagamo Občinskemu svetu Občine Šenčur, da na podlagi 80. člena Poslovnika 
občinskega sveta Občine Šenčur (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 34/2018) sprejme 
Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec po skrajšanem 
postopku. 
 
Predlagani Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec je dal 
župan v razpravo, v kateri so sodelovali svetniki g. Kuhar, g. Mohar, g. Grašič in g. Štrajhar. 
 
Predlogi g. Kuharja so bili sledeči:  

o vsa pošta, poslana iz vrtca, naj bo priporočena, 
o v 6.a členu naj se predzadnji in zadnji odstavek glasita:  
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»Obvestilo o možnosti premestitve že vključenega otroka v drug vrtec/enoto se 
objavi na oglasni deski in na spletni strani posameznega vrtca in Občine Šenčur, 
skupaj z vlogo za premestitev in rokom za oddajo vloge za premestitev.  
 
Vlagatelji, ki želijo otroka premestiti v drug vrtec, so dolžni v roku, s priporočeno 
pošto, vlogo za premestitev oddati na uradnem obrazcu.«  

o v 6.b členu naj se v zadnjem odstavku doda stavek »Starše vrtec obvesti s 
priporočeno pošto.« 
 

Po končani razpravi je župan svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednja sklepa:  
 
1. SKLEP  
Občinski svet Občine Šenčur sprejme sklep, da se predlog Pravilnika spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec sprejme po skrajšanem postopku. 
 
2. SKLEP 
Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec. 
    
Prisotnih 14 svetnikov. ZA 14 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 

Ad.9 
 

Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Šenčur za leto 2023 je predstavila direktorica 
občinske uprave ga. Bolka.  
Pojasnila je, da 17. člen Statuta Občine Šenčur (Uradno glasilo slovenskih občin št. 9/18 in 
50/21) določa, da župan sklicuje seje občinskega sveta v skladu z določbami statuta in 
poslovnika občinskega sveta po programu dela občinskega sveta.  
 
Priloženi Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Šenčur za leto 2023 v 1. členu 
določa terminski plan sej za leto 2023, v 2. členu pa je okvirni plan dela razdeljen po delovnih 
področjih in sicer: družbene dejavnosti, finančno področje, okolje in prostor, premoženjske 
in pravne zadeve ter druga področja.  
Okvirni program dela začne veljati s sprejetjem na seji občinskega sveta.  
 
V razpravi je svetnik g. Perič Močnik predlagal, da se pristojni odbori (katerih točke se bodo 
na seji obravnavale) sestanejo pred sejo občinskega sveta in uskladijo gradivo, ki je 
namenjeno odločanju. Svetnica ga. Umnik pa je predlagala več strpnosti in spoštljivosti med 
seboj.  
 
Po končani krajši razpravi je župan v sprejem predlagal naslednji   
 
SKLEP: 
 

Občinski svet Občine Šenčur sprejme Okvirni program dela Občinskega sveta Občine 
Šenčur za leto 2023. 
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Prisotnih 15 svetnikov. ZA 14 svetnikov, 1 svetnik PROTI. Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad.10 
 

Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra je predstavil strokovni sodelavec občine, g. 
Kavčič.  
Pojasil je, da bi bila z izvzemom iz javnega dobra in vpisom lastništva v korist Občine Šenčur, 
dana možnost vpisa stavbnih pravic pri zemljiščih parc. št. 1189/33, ID nepremičnine 
1317214, k.o. 2107 – Luže in parc. št. 1910, ID nepremičnine 2202542, k.o. 2119 – Šenčur. 
Z izvzemom iz javnega dobra in vpisom lastništva v korist Občine Šenčur, bi bila dana 
možnost nadaljevanja katastrskega postopka in postopka komasacije in s tem ureditve 
zemljiškoknjižnega stanja pri zemljiščih parc. št. 2060/3, ID nepremičnine 4386119, parc. št. 
1834, ID nepremičnine 3378771, parc. št. 1843/1, ID nepremičnine 6060293, parc. št. 
1845/1, ID nepremičnine 6060283 in parc. št. 1859/2, ID nepremičnine 3546692, vse k.o. 
2106 - Visoko. 
Zato predlagamo, da se zemljišča parc. št. 1189/33, ID nepremičnine 1317214, k.o. 2107 – 
Luže, parc. št. 1910, ID nepremičnine 2202542, k.o. 2119 – Šenčur in parc. št. 2060/3, ID 
nepremičnine 4386119, parc. št. 1834, ID nepremičnine 3378771, parc. št. 1843/1, ID 
nepremičnine 6060293, parc. št. 1845/1, ID nepremičnine 6060283 in parc. št. 1859/2, ID 
nepremičnine 3546692, vse k.o. 2106 - Visoko: 

- izvzamejo iz javnega dobra in 

- na njih vknjiži lastninska pravica v korist Občine Šenčur in se tako omogoči  

  občini  razpolaganje s time zemljišči. 

O predlaganem sklepu svetniki niso razpravljali, zato je župan v potrditev predlagal 
naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o izvzemu iz javnega dobra - predlog. 
 
Prisotnih 15 svetnikov. ZA 14 svetnikov, 1 svetnik ni glasoval. Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad.11 
 

Poročilo župana 
- Namakanje – gremo v spremembo gradbenega dovoljenja zaradi črpališča.  
- Mostovi (Visoko, Hotemaže,…) –  naročena bo projektna PZI, potem pridobivamo prva 

mnenja.  
- Za Weingerlovo cesto in cesto za Britof nimamo vseh soglasij, župan apelira na svetnike, da 

pomagajo pri pridobivanju le teh.  
- Kraševčeva kapelica Šenčur – obnova bo. 
- Objava razpisov kulture, športa, humanitarnih dejavnosti, ostalih programov, kmetijstva v 

februarju. 
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Svetniki so na poročilo posredovali naslednja vprašanja: 
- G.Grašič:  

• Glede sestanka županov Sveta Gorenjske regije. Župan je povedal, da je novica objavljena 
na občinski spletni stani.   

• Glede srečanja z predsednikom vlade g. Golobom. Župan je povedal, da ni bil vabljen. 

• Ali občina vodi statistiko, koliko škode je bilo povzročene pri opravljanju zimske službe. G. 
Puhar je odgovoril, da ne, odgovorni so izvajalci.  

- G. Kern: 

• Zakaj je rondo pri bodočem Domu starejših zgrajen tako visoko? Župan je odgovoril, da je 
zgrajen v skladu s projektom.  

- G. Gorenc: 

• Pri izvajanju zimske službe se je marsikje poškodovala ograja. Kdo je odgovoren za 
nastalo škodo. Župan je povedal, da je odgovoren izvajalec, izbran na razpisu. 

- Go. Umnik: 

• Je zanimalo, kdo opozarja voznike tovornjakov, ki parkirajo v poslovni coni, ob cesti pri 
trgovini DM. Župan je odgovoril, da sta pristojna policija in Medobčinsko redarstvo Kranj.  

 
 

Ad.12 
 

Svetniške pobude in vprašanja:  
G. Valerij Grašič:  
1. Blagneča hiša – finančno ovrednotenje projekta 

- Koliko finančnih sredstev je bilo vloženih in za katere namene? 
- Koliko so bili stroški nakupa objekta, priprava dokumentacije in projekta, gradnje in 

rekonstrukcije – po postavkah za novi in stari objekt? 

- Kolikšni so bili finančni vložki v opremo ene in druge stavbe? 
- Koliko teh sredstev je vložila občina Šenčur in koliko sredstev je bilo pridobljenih iz 

drugih virov? 
-   Koliko finančnih virov se še predvideva, da se bo še vložilo v sam objekt da bo v 

polnosti opremljen? 
- Koliko je predvidenega letnega vložka za delovanje objekta in dejavnosti, ter koliko 

bodo te dejavnosti imele lastnih sredstev? 
 

Odgovori so bili g. Grašiču poslani po e-pošti. 
 
2.Umestitev severne obvoznice 

Že nekajkrat sem sam in tudi NSi Šenčur, predvsem na pobudo občanov,  predlagal 
umestitev severne obvoznice. Le ta bi šla severno od športnega parka in bi razbremeni promet v 
centru občine. 
V centru občine je občutiti dokaj povečan promet, občani v določenih primerih čakajo po več 
minut da se lahko vključijo v promet skozi občinsko jedro. Skozi jedro občine je precej 
tranzitnega prometa v smeri proti avtocesti, pa naj bodo to vasi Srednja vas, Luže, Olševek, 
Adergas, Cerklje in vsi, ki ne gredo mimo ceste Britof Hotemaže. Ob novi cesti Britof 
Hotemaže je pričakovati, da bo tega prometa še več. 
Predlagam da se o tem sproži debata, ter da se problem prometa vključi tudi v prihajajoči 
OPN. Oziroma, da se omenjena pobuda komentira. 
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G. Renato Gorenc: 
1.pobuda: 
Odstranitev reklamno-usmerjevalne table, ne drogu javne razsvetljave v križišču Pipanove 

ulice in Velesovske ceste. Ko se vozniki pripeljejo po Velesovski cesti v smeri centra Šenčurja, 

jim v križišču s Pipanovo cesto, pogled proti šoli popolnoma zakrivajo reklamno-

usmerjevalne table, kar se mi zdi z vidika cestne varnosti popolnoma nedopustno. Menim, da 

bi bilo treba tablo umakniti oziroma prestaviti tako, da ne zakriva pogleda na prednostno 

cesto, pri tem pa upoštevati višino pogleda tako osebnih kot tovornih vozil. Naj omenim še 

dejstvo, da reklamno usmerjevalne table v samih križiščih nimajo mesta, postavljene bi 

morale biti pred križiščem, da bi dosegle svoj namen. 

2.pobuda: 
Postavitev prometnih znakov na prehodu za pešce, na naslovu Velesovska cesta 28. Na 

Velesovski cesti pri hišni številki 28 je prehod za pešce, kateri ni označen z prometnim znakom. 

Krajani omenjenega območja že dlje časa opozarjajo na potrebo po prometnih znakih, ki bi 

opozarjali na prehod za pešce ,saj je na tem območju kar nekaj družin z majhnimi otroki, kateri 

si zaslužijo vso našo previdnost in pozornost. Pred leti sem bil tudi sam priča, ko je voznik z 

osebnim vozilom zbil 8 letnega otroka točno na tem mestu. Menim, da prometni znaki niso 

prevelik strošek, glede na njihov namen (zaščititi življenja udeležencev v prometu, tudi 

najranljivejših). 

Vprašanje: 
Glede na to, da župan ne podpira gradnje prizidka gasilnemu domu na lokaciji Gasilska cesta 

4 in da širi govorice po občini, češ da nam želi zgraditi nov gasilni dom, pa naj ga gasilci nebi 

želeli, me zanima kdaj bo zagotovil sredstva za nakup zemljišča in izgradnjo novega gasilsko-

reševalnega centra v Šenčurju za katerega že vrabci na vejah čivkajo, da ga Šenčur nujno 

potrebuje. Brez umestitve proračunske postavke za omenjen namen, dvomimo v resnost 

namena izgradnje gasilnega doma. 

 

G. Gorazd Ropret: 

V vasi Voglje na začetku Vogljanske ceste iz smeri Voglje – Voklo ni urejenega avtobusnega 

postajališča. Otroci in občani nimajo urejenega avtobusnega postajališča, saj stojijo na 

pločniku. Kadar dežuje so prepuščeni škropljenju vozil, ker se ne morejo nikamor umakniti ter 

so izpostavljeni vremenskim pogojem (dež, sneg), saj stojijo na prostem. 

Vprašanje: Sprašujem gospoda župana, zakaj se v dveh mandatih, od kar je župan, ni nič 

naredilo na tem projektu? 

 

Iz smeri Vogelj proti Voklemu ni urejene varne poti. Vozila imajo v tem predelu že razvito 

hitrost in je zelo nevarno še posebej za otroke in starostnike, saj lahko hodijo le po kolesarki 

stezi, katera je narisana na cestišču. 

Ali je res potrebna prometna nesreča pešca, da se bo uredila varnost od vasi Voglje-Voklo? 

Kako lahko otroke učimo o varni poti od doma do šole, če jim občina tega ne more 

zagotoviti? 

Vprašanje: Kako daleč je z odkupom zemljišča in kdaj bo zadeva urejena? 

Na začetku Vogljanske ceste v smeri Vogelj ni narejenega nobenega prehoda za pešce do 

sredine vasi (do hišne številke: Vogljanska cesta 5) v dolžini cca. 800 metrov. Sprašujem se, 

kako lahko otroci in mi prečkamo cesto, brez, da bi kršili cestno prometne predpise, da 
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pridemo do svojih domov in s tem v nevarnost ne spravljamo sebe in ostale udeležence v 

prometu? 

V šoli otroke učijo, da morajo prečkati cesto le na prehodu za pešce, mi pa jih zavestno 

vsakodnevno pošiljamo v nevarnost, saj je to edina možnost, da otroci ali mi pridemo na 

drugo stran Vogljanske ceste. 

Vprašanje: Ali je res potrebno, da se bo zgodila tragedija preden bo poskrbljeno za varen 

prehod čez cesto na začetku Vogljanske ceste (prehod za pešce in ustrezna prometna 

signalizacija)? Kdaj boste pristopili, k reševanju in ureditvi, saj je to že dolgo časa pereča 

tema v Vogljah? 

Ustne odgovore, na poslana pisna vprašanja, je na seji posredoval strokovni sodelavec 

občine g. Aleš Puhar, saj so se vprašanja in pobude nanašali predvsem na področje 

prometne varnosti (prehodi za pešce, prometni znaki) in investicij (gasilski dom Šenčur, novo 

krožišče, povezovalna - obvozna cesta).  

G. Štrajhar je dal pobudo za pripravo strateškega dokumenta razvoja občine. V Odboru za 

javno infrastrukturo, katerega predsednik je, si bo zadal nalogo, da približamo situacijo, ki je 

parcialno razdeljena, ljudem, ki samo delno spremljajo situacijo razvoja občine.  

G. Kuhar je dal pobudo za postavitev koša za pasje iztrebke pri veterinarski kliniki v 

Sajovčevem naselju.  

G. Grašič je izrazil protest glede prevzemanja besede med sejo.  

 

Ob zaključku je župan Ciril Kozjek prisotne člane občinskega sveta seznanil z imenovanjem 
podžupana, ki bo tudi v tem mandatu Aleš Perič Močnik, ki bo skladno z dogovorom 
funkcijo opravljal nepoklicno. Župan je povedal, da bo podžupan, zadolžen predvsem za 
področje družbenih dejavnosti, delovanje in prireditve v Blagnetovi hiši in Medgeneracijskem 
centru Šenčur ter da ga bo v času njegove odsotnosti podžupan nadomeščal skladno s 
pooblastili. 

 
 
Župan g. Kozjek se je vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 20.45 uri.  
  
 
 
 
 
Zapisala                                                                             ŽUPAN Občine Šenčur 
Damjana Kastelic                                                                                Ciril Kozjek    


